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’s-Hertogenbosch, 30 september 2020

Schriftelijke vragen m.b.t. ontwikkelkansen van kinderen

Geacht College,

Momenteel krijgt het onderwijs- en zorgpersoneel terecht prioriteit in het testbeleid.
GroenLinks vindt het van groot belang dat binnen alle maatregelen die worden genomen om
de gezondheid en veiligheid te borgen, ook de rechten van ieder kind op ontwikkeling zo
goed mogelijk geborgd blijven. We zijn blij dat er geïnvesteerd is in laptops om
afstandsonderwijs mogelijk te maken, er zomerscholen zijn georganiseerd en in het kader
van een gezonde Bossche zomer voor iedereen in alle wijken vrij toegankelijke activiteiten
mogelijkheden voor ontmoeting en ontwikkeling boden voor jong en oud.

Nu de tweede golf eraan komt zijn er zorgen over de ontwikkelkansen en -mogelijkheden
van kinderen. De branchevereniging maatschappelijke kinderopvang is teleurgesteld dat die
medewerkers niet in aanmerking komen voor de voorrangsregeling coronatesten en
waarschuwt voor de gevolgen ervan: duizenden kinderen blijven noodgedwongen thuis. Dit
noodgedwongen naar huis toe sturen van groepen kinderen ontneemt hen niet alleen de
kans op een goede ontwikkeling, maar creëert ook extra druk op de vitale sectoren als zorg-
en onderwijspersoneel geen kinderopvang kunnen hebben. Daarom hebben wij de volgende
vragen:

1. In welke mate spelen deze zorgen ook in onze gemeente?

2. Zijn er samen met de kinderopvang en het onderwijs plannen om het aanbod zo lang
en zo goed mogelijk overeind te houden?

3. Kan het college er bij het Rijk, de GGD en anderen erop aandringen ook het personeel
van kinderopvang toegang te verlenen tot de voorrangsregeling binnen het
testbeleid?

4. Hoe gaat het college samen met de onderwijs-, welzijn- en zorgpartners zorgen dat
het recht op ontwikkeling van kinderen zo goed en zo lang mogelijk geborgd blijft?
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